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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 4 mars 2014 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Ove Martinsson HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2
 

Lars Jonsson 

Carita Mandelin 

vakant plats    

HSO 

HSO 

 

 

 

 

Förhinder  

 

 

 

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund verksamhetscontroller, 

sekreterare 

 

  

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och ledamot 

Beatrice Kolijn. Justering sker torsdag 6 mars 2014. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 27 januari 2014 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4  Dagens gäst, Pär Dahlqvist ekonomichef 

Pär berättade om arbetet kring bokslutet 2013. Prognosen för 

2013 var att förvaltningen skulle gå jämt upp, resultatet blev 600 

tkr plus. Alla tre övergripna mål i verksamhetsplanen blev 

uppfyllda. Förvaltningen hade några indikatorer som inte var 

uppfyllda där det ska arbetas vidare under 2014.   

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den13 mars 2014 

Ärende nr 3: Snöröjningen i Farsta stadsdelsområde 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 Ärende nr 6: Korttidstillsyn enligt LSS på fritidsgården Morris i 

Hökarängen 

Rådet var mycket positiv till förslaget. 

 

Ärende nr 7: Granskning av gruppbostad inom socialpsykiatrin 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Så här tyckte brukarna inom området 

funktionsnedsättning 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende 16: Aktualitetsprövning av Stockholms översiktsplan 

Rådet hade en fråga om det finns beredskap till exempel inför en 

stor översvämning. Förvaltningen har en utarbetad kris och 

katastrofplan enligt stadens riktlinjer. 
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§ 6 Kvarvarande frågor från föregående möte  

Diskussioner om rehabiliteringsprocessen när det gäller personer 

med förvärvade funktionsnedsättningar. Förvaltningen arbetar 

både med karriärväxling och rehabiliteringsprocessen för alla 

medarbetare i Farsta. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Avdelningschefen informerade om budgeten för 2014. 

Balanslistan uppdaterades, bilaga. 

 

§ 8  Övriga frågor 

HSO har tillsammans med Stockholm stad anordnat 

utbildningsdagar för råden och nu till våren är det två halvdagar 

planerade den 11 april och den 14 maj. 

 

 

§ 9  Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 7 april 2014 kl 14.45–

16.30, med förmöte kl 14.00. 

 

§ 10  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 


